

بنك السلام و Visa يعلنان عن الفائزين برحلة إلى برشلونة للقاء لامين يامال

المنامة، البحرين، 24 سبتمبر 2026: أعلن بنك السلام، بالتعاون مع Visa، عن الفائزين بالجائزة الكبرى ضمن حملة البطاقات الصيفية المرتبطة باللاعب لامين يامال، حيث حصل الفائزان على رحلة مدفوعة بالكامل إلى برشلونة للقاء نجم كرة القدم العالمي لامين يامال شخصياً.

وجاء تسليم الجائزة في ختام الحملة التي أتاحت لزبائن البنك فرصة تعزيز فرصهم للفوز من خلال استخدام بطاقات Visa الائتمانية، أو بطاقات Visa للدفع المسبق، أو بطاقة لامين يامال Visa الحصرية للصراف الآلي المؤهلة من بنك السلام، في عمليات الشراء الإلكترونية والمحلية والدولية. كما أتاحت الحملة للزبائن فرصة الفوز بجوائز نقدية شهرية تصل قيمتها إلى 5,000 دينار بحريني.

وبهذه المناسبة، صرّح السيد محمد بوحجي – رئيس تنفيذي الخدمات المصرفية للأفراد في بنك السلام قائلاً: "يسعدنا الاحتفاء بالفائزين بالجائزة الكبرى ومنحهم هذه الفرصة الاستثنائية للقاء لامين يامال في برشلونة. وتأتي هذه الحملة تماشياً مع توجه بنك السلام في تقديم مبادرات وتجارب مبتكرة تواكب اهتمامات مختلف شرائح المجتمع، وتتجاوز إطار الخدمات المصرفية التقليدية لتقدم لزبائننا تجارب نوعية وذات قيمة مضافة. ويعكس تعاوننا الاستراتيجي مع Visa حرصنا المستمر على ابتكار تجارب أقرب إلى اهتمامات زبائننا وأنماط حياتهم".

ومن جانبه، قال أحمد القفاص، المدير الإقليمي لشركة Visa في مملكة البحرين: "يسعدنا أن نشارك بنك السلام في الاحتفاء بالفائزين في هذه الحملة. ويظهر هذا التعاون كيف يمكن للمدفوعات الرقمية أن تتجاوز مفهومي السهولة والأمان لتقديم لحاملي البطاقات تجارب لا تُنسى، من خلال ربط الإنفاق اليومي بلحظات مستوحاة من شغفهم بكرة القدم".

وتأتي الحملة ضمن تعاون بنك السلام مع Visa، والذي تضمن أيضاً إطلاق بطاقة Visa متعددة العملات الحصرية للصراف الآلي، والتي تحمل صورة وتوقيع لامين يامال. ويمكن للزبائن مواصلة التقديم للحصول على البطاقة الحصرية عبر تطبيق بنك السلام، والاستفادة من تجربة دفع تجمع بين سهولة الخدمات المصرفية الرقمية وتصميم مميز مستوحى من عالم كرة القدم.

Al Salam Bank and Visa Announce Winners of Barcelona Trip to Meet Lamine Yamal

Manama, Bahrain – 24 September 2026: Al Salam Bank, in collaboration with Visa, announced the two grand prize winners of its summer cards campaign featuring Lamine Yamal, with each winner receiving a fully paid trip to Barcelona to meet global football star in person.

The prize handover marked the conclusion of the campaign, which gave the Bank's clients the opportunity to increase their chances of winning by using their eligible Al Salam Bank Visa credit, prepaid, or multi-currency debit cards, including the Limited Edition Lamine Yamal Visa Debit Card, for online, local, and international purchases. The campaign also offered clients the chance to win monthly cash prizes of up to BD 5,000.

Commenting on the occasion, Mr. Mohammed Buhijji, Chief Retail Banking Officer at Al Salam Bank, said: "We are pleased to celebrate the grand prize winners and present them with this exceptional opportunity to meet Lamine Yamal in Barcelona. This campaign reflects Al Salam Bank's direction in introducing innovative initiatives and experiences that go beyond traditional banking services, while staying close to the interest and aspirations of different segments of the community. It also reinforces our commitment to offering distinctive benefits linked to our clients' everyday card usage, while enhancing the value we provide through our strategic partnership with Visa."

Ahmed ElKaffass, Country Manager for Visa in Bahrain, added: "We are delighted to join Al Salam Bank in celebrating the winners of this campaign. The collaboration demonstrates how digital payments can go beyond convenience and security to create memorable experiences for cardholders, connecting everyday spending with moments inspired by their passion for football."

The campaign forms part of Al Salam Bank's collaboration with Visa, which also included the launch of the limited edition Lamine Yamal Visa multi-currency debit card, featuring Lamine Yamal's official image and signature. Clients can continue to apply for the limited edition card through the Al Salam Bank App, offering them a payment experience that combines the convenience of digital banking with a distinctive football-inspired design.